
Fra: Kenneth Murberg <kenneth.murberg@me.com> 
Sendt: søndag 27. november 2016 16.58 
Til: irene myrtveit 
Kopi: Postmottak Radøy; Jarle Landås; Lisbeth Alvær; Tonje Nepstad 

Epland; Jon Askeland; Jostein Borlaug; Kirsti Gjetle Floen; Anne Berit 
Bø Palmesen; Else Marie Skartveit Dale; Christel Villanger Håland 

Emne: Re: Tribunerekkverket i Radøyhallen 
 

Tenker du faren for at noe "ramler gjennom"? 

Det kunne vært løst med plexiglass, montert på utsiden/innsiden 

 

 

Mvh 

Kenneth 

 

 

 

Sendt fra min iPhone 

 

Den 27. nov. 2016 kl. 15.40 skrev irene myrtveit <irene_myrtveit@hotmail.com>: 

Til alle det måtte gjelde. Hei! 

 

Me i årets 17.mai komite lurar på kva tiltak som er satt i gong med tanke 

på rekkverket oppe på tribuna i Radøyhallen. Me ønsker å halda tribuna 

open under arrangermanget 17.mai 2017, men ynskjer ikkje å setja liv og 

helse i fare denne dage. Det er ingen tvil om at rekkverket ikkje er 

forskriftsmessig forsvarleg. Dette gjeld både arrangemang 17.mai, men 
også resten av året. Me har ingen born å miste!!! 

 

Venter på snarleg tilbakemelding frå dykk, slik at me veit kor mange km2 
me har å forholda oss til på 17.mai. 

Vennleg helsing 

  

Irene Myrtveit Lunde, Torill Myrtveit Fjeld og Jan Kjetil Helland 

17.mai komiteen 2017 
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